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Mgr. Kereštanová: 

Zase sa na mňa obrátil pán Košara, ktorý má Galantériu na ul. M. R. Štefánika. On má takisto 

problém pri veľkých dažďoch, ja mám konkrétne na mysli otázku alebo problém, keď sú 

veľké dažde, tak jemu tam podmaká  verejný chodník. Dostal odpoveď z mesta, že riešenie 

bude alebo situácia bude riešená komplexne samostatným projektom. Takže len to by ma 

zaujímalo, ako ďaleko sme v týchto veciach. 

 

Ing. Kolesár: 

Vo vzťahu k pánu Košarovi, problém o ktorom hovoríte, ten priestor toho nížinného chodníka 

si vyžaduje rekonštrukciu celého celku od zrekonštruovanej časti pri Cukrárni Hasani až po 

kvetinárstvo Calia. To znamená aj popred pána Košaru aj popred priestor pozemku, ktorý 

vlastní pán Štiavnický. Je to trošku taký paradox, že kým neprebehne výstavba na pozemku 

pána Štiavnického, kde je potrebné pripojenie do kanalizácie a rozkopávky tohto priestoru 

bolo by nelogické pokúšať sa akýmkoľvek spôsobom upraviť tento priestor. Čím viac bude 

pán Košara blokovať výstavbu na pozemku pána Štiavnického, tým neskôr bude priestor pred 

jeho samotnou predajňou upravovaný, pretože kým neprebehne výstavba na pozemku 

u Štiavnického je neefektívne a nelogické, aby sa riešil celý ten chodník na úseku, ktorý som 

spomínal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 30.4.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


